

Protokoll Sunnersta AIFs fotbollssektion.

Datum:	7 april, 2015, 18:30-20:30	Plats:	Pavven
Namn	Funktion	Närvarande	Ej närvarande
Göran Karlsson (GKA)	Ordförande	X	
Gert Andersson (GAN)	Ledamot Planer	X	
Magnus Hurtig (MHU)	Ledamot Planer	X	
Peter Zetterling (PZE)	Ledamot Dam	X	
Per Åström (PÅS)	Ledamot Herr	X	
Mats Bejmyr (MBE)	Huvudstyrelsen sponsoransvarig	X	
Magnus Andersson (MAN)	Ledamot Sponsor	X	
Ulrika Eriksson (UER)	Ledamot Material	X	
Tobias Ahlgren (TAH)	Ledamot Material, F5/7	X	(Del av tid)
Anders Hansson (AHA)	Ledamot P9/11	X	
Cecilia Olsson (COL)	Ledamot Info, F9/11	X	

#	Ärende	Ansvarig	Notering
1	Mötets öppnades	GKA	
2	Protokoll från föregående möte	ALLA	
	Inga synpunkter framfördes.		
3	Stående redovisningspunkter		
3.1	<i>Aktivitetslista</i> Pågående och avslutade aktiviteter redovisas i separat aktivitetslista som bifogas protokollet. Aktivitetslista följs upp minst vid varje möte. Se bifogad uppdaterad aktivitetslista.	ALLA	15 min Bilaga#1
3.2	<i>Ekonomi, Budget</i> Hur ser processen ut för ekonomisk uppföljning inom sektionen? <i>Notering: Normalt följs utfall upp varje månad och en rapport skickas ut av Susanne till sektionen. Nu har bokslut 2014 tagit tid av Susanne som ligger lite efter med månadsrapporter.</i>		
3.3	<i>Sektionens mål, plan och strategi under 2015</i>		
	<i>Ungdom</i> Ingen ny information		
	<i>Herrlag</i> Ingen ny information		



	<i>Damlag</i> Diskuteras under egen punkt nedan.		
	<i>Graneberg, IP, planer</i> Ingen ny information		
4	Ärenden för dagen		
4.1	<i>Beslut spelarprogram Herrlaget</i> Hantering av kostnad för framtagning av matchprogram som ligger på ca: 6-8 ksek. Sektionen som betalar? Daniel har raggat fram sponsorer motsvarande ca: 15 ksek så här långt. <i>Beslut: Kostnad för matchprogram måste täckas av sponsorintäkterna, finns ingen budgetpost för detta inom sektionens budget för 2015.</i>	GKA	5 min
4.2	<i>Landslagets fotbollsskola</i> Inbjudan har gått ut före påsk. Samma upplägg som förra året, med samma priser som förra året. (Enligt budget 2015) <i>Notering: Föregående år har lag för äldre barn (00, 01) i egen regi genomfört ett likande upplägg samordnat med LFS.</i> <i>Beslut: Om något lag önskar göra detta även i år får det ske i egen regi, inget som fotbollssektionen åtar sig att driva.</i> <i>Inför nästa år kan man däremot diskutera om det kan vara ett komplement som SAIF kan tänka sig att arrangera. Enligt LFS är åldersgruppen man siktar på mellan 6-16 år.</i>	GKA	5 min
4.3	<i>SAIF Dagen (F04/P04)</i> Status och planering, återrapportering. Planeringsmöte inbokat den 16/4. <i>Notering: Anders och Göran går på möte för att stötta P04/F04 gruppen som ansvarar för planering. Planeringen är sent startad och det kan bli svårt att få till det enligt Anders som har erfarenhet från tidigare års SAIF-dagen genomföranden. Anders skall också skicka det dokument som finns framtaget som stöd för dom som skall ordna SAIF-dagen. (Till sektionsmedlemmarna)</i>	AHA/ GKA	5 min
4.4	<i>SAIF årsmöte</i> Återrapportering <i>Notering:</i>	AHA/ GKA	5 min



	<p><i>Ordförande: Stefan Selberg</i> <i>Kassör: Mats Beijmyr</i> <i>Sekreterare: Lena Hennig</i> <i>Ledamot: Jesper Karlsson</i> <i>Ledamot: Karin Bergh Wihed</i></p> <p><i>1:a Suppleant: Anders Hansson</i> <i>2:a Suppleant: Vakant</i></p> <p><i>revisor: Lars Kylberg</i> <i>revisor: Rolf Lindholm</i> <i>Suppleant revisor: vakant</i></p> <p><i>Valberedning:</i> <i>Göran Karlsson ordf Fotboll</i> <i>Gunnar Haeggblom, ordf Bordtennis (Sammankallande)</i> <i>Nils Larsson, ordf Skid & Motion</i></p>		
4.5	<p><i>Årsmöte med Alliansen Uppsala Fotboll</i> <i>Återrapportering</i> <i>Notering: 9 personer närvarande. Alliansen representerar 25 föreningar och arbetar bl.a. för planfördelning mot kommunen. Verksamhetsberättelse 2014 bifogad.</i></p>	GAN	5 min Bilaga #2
4.6	<p><i>UNIK Bandy</i> <i>Håkan Södergren från UNIK bandy skulle vilja träffa oss (ungdomsledare) för att diskutera och utbyta erfarenheter gällande ungdomsverksamheten och arbetet med breddidrott.</i></p> <p><i>Övriga frågor om bl.a. samordning av träningstider, mm för att underlätta för multiidrott är också av intresse för UNIK.</i></p> <p><i>Vad har vi för inställning till detta?</i></p> <p><i>Beslut: Göran pratar med Håkan för att få bättre förståelse för vad han vill prata om, föreslagen agenda. Därefter tar sektionen beslut om fortsättning.</i></p>	GKA	5 min
4.7	<p><i>Ledare till fotbollslekis</i> <i>Vi har fått in 17 st. intressenter att vara hjälpledare vid fotbollslekis mestadels från P01 och F01. Ska vi ta med alla?</i> <i>Ska vi ha café?</i></p>	GKA/ COL	5 min



	<p><i>Notering: I uppdatering från Susanne har vi fått in 30 st. hjälpledare. Oklart om vi fått tag på någon huvudledare.</i></p> <p><i>Beslut: Om man skall medverka som hjälpledare måste man ställa upp på att medverka minst 8 av de 10 tillfällena. Göran återkopplar till Susanne som skall gå ut med kompletterande information till de som anmält sig. Det är bra att ha 2-3 ledare per grupp med barn.</i></p>		
4.8	<p><i>Damlaget</i></p> <p>Diskussion om framtid för damlaget?! Möte med laget inbokad den 14/4.</p> <p><i>Notering: Damlaget har tappat två nyckelspelare och har idag en trupp på 10 spelare, med flera spelare på gång att lämna för spel i andra klubbar. Peter har försökt att få fatt i nya spelare hos andra klubbar och även pratat med F00 i SAIF. Det ser näst intill omöjligt ut att få ihop ett lag till premiären om 3 veckor.</i></p> <p><i>Beslut: Sektionen beslutar därför efter information från Peter och diskussion att damlaget läggs ner pga. för liten spelartrupp. Peter pratar med Susanne så hon ser till att det rapporteras till Upplands fotbollsförbund på rätt sätt. Spelarna i damlaget erbjuds att engagera sig som tränare i klubbens ungdomslag. Diskussion om SkojBoll 7-manna till hösten diskuteras också.</i></p>	PZE	10 min
4.9	<p><i>Framtidsdag SAIF</i></p> <p>Behövs det? Hur skulle det kunna genomföras? Diskussion! Vad är fotbollssektionens ståndpunkt?</p> <p><i>Notering: Denna punkt lämnades till senare behandling pga. tidsbrist.</i></p>	GKA/ AHA	10 min
4.10	<p><i>Riktlinjer SAIF Sponsring</i></p> <p>Redogörelse för vad som gäller inom föreningen</p> <p><i>Notering: Mats och Magnus presenterade upplägg och status. Bifogas protokollet. Mats och Magnus skall också arbeta vidare med upplägg och hantering.</i></p> <p><i>Beslut att varje lagsponsor skall bidra med 1500: - och få sin logga placerad på skylten vid Graneberg kvarstår. När helheten av sponsring inom föreningen gått igenom kan detta</i></p>	MBE/ MAN	15 min



	<i>beslut komma att ses över då vi ser vissa problem med upplägget. Information om sponsring bifogat.</i>		Bilaga #3
4.11	<p><i>Utbildning av ledare</i></p> <p>Cecilia har kartlagt utbildningsläget, redovisning och diskussion om hur vi får flera att utbilda sig.</p> <p><i>Notering: Denna punkt lämnades till senare behandling pga. tidsbrist. Efter att mötet avslutats diskuterades punkten i en mindre grupp (Cecilia, Tobias, Anders & Göran) som beslutade att Cecilia genom Susanne skickar ut en förfrågan om komplettering till alla lagledare/tränare, vi misstänker att sammanställningen inte är komplett!</i></p>	COL	10 min
4.12	<p><i>Genomgång av policys</i></p> <p>Hur gör vi denna genomgång? Hur förankrar vi policys inom föreningen? Process? När skall det vara klart? Ny policy? eller guideline? Spelarutvecklingsplan!</p> <p><i>Notering: Denna punkt lämnades till senare behandling pga. tidsbrist.</i></p>	COL/ THA/ GKA/ MAN	10 min
4.13	<p><i>Genomgång Informationshantering</i></p> <p>Cecilia har gjort en första genomgång, återrapportering. Informationsbrev till alla medlemmar!</p> <p><i>Notering: Denna punkt lämnades till senare behandling pga. tidsbrist.</i></p>	COL	5 min
5	<i>Kommande sektionmöten och ledarmöten</i>		
	<p>Kommande sektionmöten, Pavven, kl. 18.30;</p> <ul style="list-style-type: none"> - onsdag 13 maj 18:30-20:30 <p>Kommande ledarmöten, Pavven, kl. 18.30;</p> <ul style="list-style-type: none"> - torsdag 1 okt (träningstider per 3) - torsdag 19 nov (budget 2016) 		
6	<i>Övriga frågor</i>	ALLA	
	<ul style="list-style-type: none"> - Förhållningssätt för beslut av frågor mellan möten? <ul style="list-style-type: none"> o <i>Notering: När någon behöver samtliga sektion-ledamöters ställningstagande i en specifik fråga anges det tydligt i maillets rubrikrad. Man skall också ange tidpunkt då ställningstagande behövs och vad ett uteblivet svar betyder.</i> - Spelarutbildningsbidrag från Sirius Fotboll. <ul style="list-style-type: none"> o <i>Notering: Mats presenterade ett avtalsutkast om hur utbildningsbidrag skall hanteras mellan klubbarna.</i> 		



	<i>Beslut: Förslaget diskuterades och accepterades av sektionen. Bifogas protokollet. Mats fortsätter hanteringen till dess att ett avtal finns signerat.</i>		Bilaga#4
7	<i>Mötet avslutades</i>	GKA	

Vid protokollet,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Göran Karlsson'.

Göran Karlsson